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Abstract (en)
The moving unit of a loudspeaker, consisting of a moving coil carrier, a loudspeaker diaphragm and a centring part, which are connected to
one another, exhibits a centring part which consists of a flexible material for printed circuits and is provided with conductor tracks for supplying
the moving coil with current. The conductor tracks of the centring part exhibit extended connecting tabs which are connected to the moving coil
connecting ends outside the mechanically highly stressed zone of the diaphragm/centring part/coil carrier joint.

Abstract (de)
Die Schwingeinheit eines Lautsprechers, bestehend aus einem Schwingspulenträger, einer Lautsprechermembran und einem Zentrierteil, die
miteinander verbunden sind, weist ein Zentrierteil auf, welches aus einem flexiblen Material für gedruckte Schaltungen besteht und mit Leiterbahnen
für die Stromversorgung der Schwingspule versehen ist. Die Leiterbahnen des Zentrierteils weisen verlängerte Anschlußlappen auf, welche
außerhalb der mechanisch stark beanspruchten Verbindungszone Membran/Zentrierteil/Spulentrager mit den Schwingspulenanschlußenden
verbunden sind.
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